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TRANSCRIPT VAN DE VERENIGDE VERGADERING VAN HOOGHEEMRAADSCHAP DELFLAND 

d.d.16 februari 2017 

 

0. Opening 

De voorzitter: Goedemorgen, er is een quorum , sommigen zitten nog in het verkeer vast. Ik heb even 

geteld. Dus kunnen we beginnen. De vergadering is geopend. En ik begin eerst even met de aanleiding van 

het overlijden van Gerard Dijkema wil ik mij graag tot u richten. Doe ik even daar. Zoals u inmiddels 

vernomen hebt, is op 10 januari jongstleden oud VV-lid Gerard Dijkema op 54-jarige leeftijd overleden. Ik 

wil toch van de gelegenheid gebruik maken om enige woorden aan hem in uw midden te wijden. Hij 

woonde - zoals u weet - ook voor hij naar Groningen verhuisde, in Voorburg. En daar ik ook daar mijn 

domicile had troffen wij elkaar ook weleens in Voorburg, zowel voor Delfland, maar ook daarna. We reden 

ook wel eens achter elkaar vanuit de VV ‘s avonds terug naar Voorburg. Dus we spraken nog wel eens over 

niet alleen Delfland, maar ook over het werk aan de TU, zijn ambities en begeestering daarvoor, zijn 

verknochtheid met het vak en de studenten en vooral op de passie die hij had voor studenten en hoe hij 

die kennis wilde overbrengen. Maar ook zijn vurige wensen en innige wens om hoogleraar te willen 

worden wat uiteindelijk gebeurde of uiteindelijk. Wat gebeurde toen hij in Groningen benoemd werd. Daar 

zag hij naar uit. Dat was nog zijn toekomstdroom van: Hier ga ik in investeren in met alle kennis die ik in 

afgelopen jaren hebben opgedaan. Hij heeft dus ook een enorme stap gemaakt in zijn leven door te 

verhuizen vanuit toch de drukke Randstad naar Groningen. Dat blijft een groot stap. En ook de 

veranderingen en de verschillen tussen TU Delft en Groningen waren groot. We kennen hem natuurlijk. 

Een aantal van u heeft hem natuurlijk jaren meegemaakt in de verenigde vergadering en dat was toch een 

VV-lid die op hoofdzaken keek: Waar gaat het over? De koers kon bepalen en mee kon bepalen en vanuit 

zijn politieke achtergrond ook precies wist waar die toch ook de winst kon halen die er politiek moet 

kunnen scoren waar het uiteindelijk overging. Hij zal altijd natuurlijk in de geschiedenis van Delfland blijven 

herinnerd worden als de opsteller van de motie Dijkema cum suis. En ja wie zijn cum suis? Zo gaat het met 

moties. Het is de motie Dijkema die heeft in ieder geval de grondslag gelegd om Delfland in ieder geval qua 

financiën weer gezond te krijgen, op koers te brengen. Daar plukken we met zijn allen, ook deze VV, de 

vruchten van, maar het is ook wel belangrijk. Er is natuurlijk veel discussie geweest van: Hoe komt dat dan 

toen dat het zo uit de hand was gelopen? Want daar kijk je natuurlijk als politici altijd naar. Er moet 

iemand gevonden worden die je kan afrossen. En hij was ook in de gesprekken die we hebben gehad 

zoekend naar: We kijken vooruit, want ja je kunt heel veel tijd besteden aan het uitzoeken hoe het kwam, 

maar we moeten zorgen dat we de boel op de rit krijgen, want er moet dag in dag uit aan het water 

gewerkt worden. En ook daarin heeft hij meegeholpen om Delfland op koers te houden. Zowaar en 

daarom hebben we ook bij zijn afscheid zit veel dank voor verschuldigd. Dus we hebben - en daar eindig ik 

mee - met veel pijn in het hart kennisgenomen van het overlijden. Een aantal van de collegeleden zijn ook 

geweest naar de afscheidsdienst in Groningen. En ik vraag u even een paar minuten, een paar momenten 

stilte. Dank u wel. Ik had al gemeld dat er verkeershinder was. Dat kan nogal makkelijk en daar heeft u zich 

voor volgend jaar, voor degenen die in Den Haag wonen, de weg gaat lang dicht, de Koningskade gaat een 

tijd dicht. Daar rijden zestigduizend verkeersbewegingen zijn daar, weet ik hoeveel… En dat moet allemaal 

over die andere wegen. Dus als u dan zegt: Ik ben verhinderd door het verkeer. Dat is geen 

verontschuldiging. Dat had u kunnen weten. Dus volg de borden zoals Den Haag zegt. En welke dat zijn, 

elke dag wordt verteld wat de snelste route is. Nou ja, we gaan het meemaken. Kom met de fiets, zei de 

heer Houtzager tegen mij, geloof ik.  

De heer  Houtzager: Daarna moeten de batterijen vernieuwd worden, volgens mij.  

De voorzitter: Ja, dat is ver weg, Voorburg. Dat geef ik toe.  
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1. Vastellen agenda. 

De voorzitter: Ik ga naar de vaststelling van de agenda. Ik pak even mijn spullen er allemaal bij. Ik ga eens 

even rondkijken. Ja, mevrouw Jans is er ook niet, maar die had ook nog te melden. Ik kom zo bij u. Ik loop 

even van rechts naar links. De fractie van de PvdA heeft een lijst ingeleverd met onderwerpen die naar de 

commissie gaan. Dus dat wordt in het verslag opgenomen. De heer Schouffoer.  

De heer Schouffoer: Heel eventjes, kort bij punt 7.23 stilstaan. Dat kan ook bij het onderwerp vragenrondje 

eventueel. 

De voorzitter: Ik zal het maar bij 7.23 doen. Dat is reglementair het meest correcte gezien dat dat 

onderwerp volgende week wordt afgekaart is dat, mag dat vandaag, mag u … Het gaat over het kustpact, 

mag u daar een vraag over stellen. Ja? De heer Nanninga. 

De heer Nanninga: Ja, voorzitter, ik heb het lijstje gewoon in mijn hand. 7.05 het Vlaardings Energie 

Collectief en ik wilde dat op de agenda, maar ook alvast de suggestie aan de heer Smits om al reeds te 

overleggen met deze groep. Dat is een verzoek in de brief. En ik zou u verzoeken om daar alvast mee te 

beginnen en niet af te wachten totdat het in de commissie komt. 7.06 chemische waterkwaliteit, 7.07 

ganzen, 7.13 Strijp, 7.15, 7.18 watertoets en dan 7.21 het PvdA veiligheidsonderzoek. 

De voorzitter: Dan zullen wij bij 7.21 gelijk de beantwoording voegen. Dan is dat gelijk erbij. Ja, gaat u, 

mijnheer Boekestijn. 

De heer Boekestijn: Dank u wel, voorzitter. Antoinette Jans, die is er nog niet. Of ons lijstje ingeleverd is of 

dat ze het zelf zou zeggen, nou, we zullen het in ieder geval u toe doen komen van ingekomen stukken. En 

ik krijg ook nog het verzoek en daar voldoe ik graag aan hoogheemraad Smits de complimenten te maken 

voor de afhandeling voor het hele kwijtschelding gebeuren. Dank u wel. 

De voorzitter: Staat in de notulen. Ik ga verder. Ja, gaat uw gang. 

De heer Simon: We willen graag 7.07 doorgeleiden naar de commissie.  

De heer Van Adrichem: Voorzitter, ik zou nog een opmerking willen maken over H04. 

De voorzitter: H04, VVD-fractie, oké. Ik ga verder.  

Mevrouw Koop: Voorzitter, bij het agendapunt 7.23, ik denk dat het goed is om dat samen te doen met de 

heer Schouffoer. 

De voorzitter: Oké. Ik ga verder. De heer Van den Berg J. 

Mevrouw…: Daarom hou ik zo van papier.  

De voorzitter: Even de microfoon aan en opnieuw. Ik weet niet waarom die, Doet die het niet? In de file 

blijven hangen. 

De heer Van den Berg: Dank je wel, voorzitter. Fractie Ongebouwd wil een stemverklaring afgeven bij 

agendastuk H04.  

De voorzitter: Is ook genoteerd. Volgens mij ben ik dan rond. Dan gaan we eens even verder in de agenda 

nu. En hij valt weer weg bij mij. Daar komt die weer. 
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2. Lijst van besluiten en toezeggingen V.V. 15 december 2016 (bijlage audiotranscript) 

De voorzitter: Lijst van besluiten en toezeggingen is verder geen op- of aanmerking of vastgesteld. 

3. Mededelingen  

De voorzitter: Mededelingen, nog de volgende. Ik laat nog even los rondgaan een velletje waarop u de 

felicitaties kan doen voor de dochter van Relus Breeuwsma. Die krijgt overigens dit. Ik weet niet of u nog 

nooit gezien had. Ze zijn traditioneel. Het is een meisje dus dat is roze. Ik hoop niet dat het ook nog ergens 

weer op problemen stuit. En de jongen krijgt blauw. Die hebben we ook in voorraad dus. Blauw en roze, ik 

weet niet waar het toe leidt, maar dit is wat we in ieder geval uitdelen. En daar gaat dan de felicitatie bij. 

En het leek ons aardig om het even op een groot vel te tekenen. Dus ik begin bij de heer Houtzager. Als het 

zo rondgaat in de vergadering, dan is dat gebeurd. Dan een niet onbelangrijk punt, op vrijdag 12 mei staat 

in de agenda de excursie van de VV, maar u hebt ook een uitnodiging gekregen inmiddels van de NAD, u 

weet wel, die samenwerking in de afvalwaterketen. Dan presenteert gemeente, waterleidingbedrijf en het 

hoogheemraadschap van Delfland door middel van een excursie de gele waterketen van 

afvalwaterzuivering tot drinkwater. En tot slot, een diner bij Dunea of door Dunea. Per deze bijeenkomst 

wordt de week van ons water afgetrapt. Dat is ook in het kader van het waterbewustzijn. Dus wat wij 

wilden doen is, we gaan geen andere excursie meer organiseren dus op een andere dag of zo. Dus we laten 

dat nu gewoon in dit kader lopen. De tijd is, noteert u dat, van vier tot zeven. Zet dat in uw agenda. Dus 

dat is de wijziging. Normaal begon het tussen de middag en waren we ergens eind van de middag klaar. Nu 

is het iets later en gaat door tot begin van de avond. U heeft een brief daarover. Reageert u daar ook op. 

Meld u zich aan. Hoogheemraad Van Olphen zegt dat het een heel belangrijk programma wordt en een 

goed programma. Nou, daar gaan we direct maar vanuit, want waarom zouden we twijfelen daaraan? Dus 

dat gaat gebeuren. Dan nog even, omdat de heer Nanninga over energie wees. Ik kan u vertellen dat op vrij 

korte termijn in het college de berekening van de energie van het complex Phoenixstraat komt. Het ziet er 

goed uit. Het is… Uiteindelijk hebben we gewoon een berekening laten maken met de kennis die we nu 

hebben. Dus dat krijgt u binnenkort via het college. Ik vertel u dat, dan hebt u ook nog een nieuwtje. 

College weet ook nog niet, hoor. Goed, dat zijn de mededelingen. 

4. Insprekers  

De voorzitter: Geen insprekers. 

5. Vragenrondje  

De voorzitter: Geen vragenronde. 

6. Stukken ter kennisname  

6.1. Conceptnotulen commissies Bestuur, Organisatie en Bedrijfsvoering, Stedelijk Water en Watersysteem 

en Gezond, Schoon en Gezuiverd Water d.d. 31 januari 2017 

7. Lijst ingekomen stukken. 

7.01. Verantwoording fractievergoeding 2015 

7.02. Reactie van de provincie Zuid-Holland op de jaarrekening 2015 

7.03. Deltanieuws 2016 december nr 4 
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7.04. Nieuwsbrief bochtafsnijding Delftse Schie 

7.05. Brief van Stichting Vlaardings Energie Collectief aan het AB inzake zonnepanelen op het terrein van de 

Groote Lucht 

7.06. Voortgang chemische waterkwaliteit 

7.07. Brief Delft over ganzenproblematiek 

7.08. Onderzoek Nationale Ombudsman naar uitvoering kwijtscheldingsbeleid 

7.09. Conceptverslag bestuurlijke watertafel 14 december 2016 

7.10. Schriftelijke vragen Ongebouwd 

7.11. Beantwoording schriftelijke vragen AWPD inzake wrakken 

7.12. Beantwoording schriftelijke vragen CU/SGP inzake gezonken schepen in de Boonervliet 

7.13. Brief aan VV inzake onder voorwaarden openstellen van de Strijp en de Reijnerwetering 

7.14. Brief van ing. L.W. Vreugdenhil inzake Kendoe, Oranjebonnen & voorbeeldfunctie d.d. 6 februari 2017 

7.16 Voortgang sanering oude gemaal Polder van Nootdorp 

7.17 Proef baggeren voor de waterkwaliteit 

7.18 Halfjaarlijkse rapportage watertoets en complexe plannen 

7.19 Schriftelijke vragen 50PLUS inzake bezoekerscentrum Zandmotor 

7.20 Brief van ing. L.W. Vreugdenhil inzake Kendoe, Oranjebonnen en leren van pijnlijke kwesties d.d. 23     

januari 2017 

7.21 Schriftelijke vragen van PvdA inzake open toegang kritische schakels dijkring tijdens superstorm 

7.22 Schriftelijke vragen van PvdD, Natuur en 50PLUS inzake strandhuisjes Kijkduin 

7.23 Kustpact  

De voorzitter: Het is goed dat we dan even stilstaan bij 7.23. De heer Schouffoer als eerste en dan 

mevrouw Koop. 

De heer Schouffoer: Ja, voorzitter. Dank voor de melding dat Delfland het kustpact ondertekent en dat 

volgt ook eigenlijk uit de discussie die we hier hebben gehad in december vorig jaar over ongewenste 

bebouwing op en rond het strand, maar naar aanleiding van het kustpact heb ik eigenlijk de vraag aan het 

college en aan deze VV om toch eens na te denken over de weigeringsgronden voor vergunningverlening 

van ongewenste initiatieven in de duinen en op het strand. Onlangs heb ik vernomen dat in Hoek van 

Holland een exploitant huisjes heeft neergezet en dat uw college eigenlijk geen grond had om een 

watervergunning te weigeren en dat die watervergunning ook gepubliceerd is geworden op de site van 

Delfland. En dat zet mij aan het denken, want dat is eigenlijk heel erg jammer dat er een ontwikkeling is die 
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wij niet willen vanwege het behoud van strand en duinen, eigenlijk. En dat dan niet tegen te houden is met 

onze instrumenten op basis van het waterstaatkundige argument. Je zou ook kunnen kijken van: Nou, het 

draagvlak bij de inwoners van Delfland voor een goede kust en een ongeschonden kust is ook draagvlak 

voor de inspanningen van Delfland om de kust als geheel integraal te behouden. En ik zou het college 

willen uitnodigen - en dat zal ik ook met vragen doen - om toch nog eens te kijken van of naast het 

veiligheidsargument er ook andere argumenten zouden zijn om zeer kritisch te zijn over bebouwing van de 

kust. Dus die argumenten te verbreden. Het verheugde mij overigens dat bijvoorbeeld provincie Zuid-

Holland bezwaar aantekent tegen de vergunningen die nu in Hoek van Holland dreigen afgegeven te 

worden. Ik hoop op een reactie, maar die hoeft niet vandaag te komen. 

Mevrouw Koop: Voorzitter, dank u wel. Ik sluit mij aan bij de woorden van de heer Schouffoer. Ik denk ook 

dat het een kans is voor de waterschappen wanneer wij hier aan tafel zitten ook om te werken aan 

draagvlak, om te laten zien hoe wij ook onze kust verdedigen via een zachte kustwering. Dus graag alle 

steun en zoek uw bevoegdheid zo breed mogelijk. Dank u wel. 

De voorzitter: Hoogheemraad Houtzager. 

De heer Houtzager: Ja, voorzitter, dames en heren, leden van de VV, kijk, uw gevoelens worden door het 

college van harte onderschreven. Maar in dit geval gaat het om: Wat zijn onze bevoegdheden? En wat zijn 

de bevoegdheden van andere overheden? En andere overheden… De bevoegdheid van het waterschap 

wordt door u voortreffelijk omschreven. En wij hebben dat nog wel verbreed, want wij zijn ook 

verantwoordelijk dat er geen ontwikkelingen zijn die het onmogelijk maken om duinaanwas te realiseren. 

Dus dat staat ook in onze reactie op het kustpact volgens onze inbreng. Binnen die kaders toetsen wij. Nou, 

u had over Hoek van Holland. Hoek van Holland ligt buitendijks dus daar hebben we feitelijk is dat het 

antwoord, maar ik denk dat u Kijkduin bedoelde, want daar is een… 

De heer Schouffoer: Nou, voorzitter. Nee, ik bedoelde echt over de casus Hoek van Holland. Dat het 

buitendijks ligt… Ik wil eigenlijk gewoon het… Ik nodig het college uit om te kijken van: Oké, welke 

bevoegdheden hebben we? En hoe zouden we ook dit soort ongewenste ontwikkelingen kunnen 

tegenhouden? 

De heer Houtzager: Nou, wij hebben binnen de bevoegdheden die we hebben, gekeken of we dit soort 

ontwikkelingen kunnen tegenhouden. Het antwoord is nee. Maar wat we wel gedaan hebben, is met de 

provincie overleg gevoerd, omdat ja, in Rotterdam in dit gebied Hoek van Holland bleek geen 

bestemmingsplan fungerend te zijn. De provincie heeft daar nu de gemeente Rotterdam op aangesproken 

om tot een bestemmingsplan te komen, want als er geen fungerend regime is dan mag je eigenlijk wel 

alles. Dus je ziet dat ontwikkelingen in die zin ook nu plaatsvinden. Laten we helder zijn, het kustpact 

draagt bij aan gevoelens in Nederland over hoe we met de kust omgaan, maar is geen juridisch fundament. 

Dus we zullen uiteindelijk hetgeen we in het kustpact afspreken in juridisch instrumentarium moeten 

neerleggen. En daarvoor is er bijvoorbeeld een provinciale landschapsvisie. De provincie heeft dat nu ook 

gezegd dat ze dat gaan doen, dat ze de kust daarin gaan opnemen. Dat is het instrumentarium om, zeg 

maar, ongewenste ontwikkelingen tegen te gaan.  

De voorzitter: Maar ik zit er iets anders nog in waar ik namens het kust waterschap het volgende week 

teken. Ik heb dat overleg de afgelopen maanden gedaan en daar is het ook,  Wij zaten eerst niet eens aan 

tafel. We waren een belangenorganisatie. En ik heb gezegd: We zijn medeoverheid en we hebben dus een 

eigenstandige afweging te maken vanuit de wetgeving die daarvoor is en dat is ook waar we lang over 

gesproken hebben. Wat wel geldt, is dat ook daar gesproken is: Laten we helder zijn wie waar waarover 

gaat, want anders begint iedereen op elke stoel te zitten. We hebben de gemeentes, provincies en 
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waterschappen. En je kunt alleen constateren dat met name de provincies, minder samenwerkten over 

hoe je dan langs de kust doet, dan gemeentes en de waterschappen dat doen. Dat Noord-Holland en 

daarboven gaat het allemaal eigenlijk wel goed langzamerhand geregeld. Zuid-Holland kan beter, laat ik 

het zo zeggen. En Zeeland moest echt beter. Dat is eigenlijk de winst die je nu met dat kustpact koopt. Het 

is een hele moeizame, lange discussie geweest, want je hebt ook rechten die gemeentes verstrekt hebben 

over de vergunningen en dergelijke dus … En in zo´n tussenfase gebeurt van alles en nog wat. Maar de 

discussie is echt begonnen in de Zeeuwse kant, want daar is het echt als probleem omhoog gekomen 

waarbij overigens ook de organisaties elkaar ook allemaal te lijf stonden, want sommige organisaties 

krijgen vergoedingen om dingen te regelen en laten dan weer bezwaren vallen. Dus van alles is er in dat 

hele veld gebeurd. Dat is wel interessant dat het allemaal boven water gekomen is. En dan moesten al die 

gemeentes langs de kust ook nog een keer. Dat gaat van heel klein tot heel groot, de gemeentes. Dat ze 

zover zijn, dat het volgende week getekend wordt, is al een belangrijk stap. Het is zoals collega Houtzager 

zegt: het is niet juridisch bindend, maar het geeft wel een enorme push op de discussie. Om maar even een 

gecompliceerde factor nog te noemen is door de gemeentes is met name ook nog eens aangedrongen op 

het zicht vanuit de kust, de zee op. U kunt zich voorstellen waar je dan tegenaan kijkt. Nou, dat lag weer bij 

andere organisaties weer dit plezier, want Natuurmonumenten is daar een groot voorstander van, van die 

windparken. Maar in ieder geval, de gemeentes vinden het geen bezwaar als het maar verder gaat. Dus al 

dat soort vraagstukken zijn gepasseerd en toen is op een gegeven moment een grens getrokken waar we 

naar zouden kijken, want Natuurmonumenten was op een gegeven moment te ver het achterland in wat 

de uitspraak ook lokte, wilt u ook langs de Nieuwe Waterweg er nog over gaan praten? Dat lijkt me toch 

niet echt zinvol. Of wilt u in Scheveningen binnen de ring van Scheveningen nog kijken naar bebouwing. 

Nou, dat is allemaal voorbij. Dus het is echt de harde, zandige kust waar het om gaat. Nou, dus volgende 

week wordt getekend. U krijgt het ook via het college toegestuurd als helemaal klaar is. Goed, dat voor dit 

punt.  

Bespreekstukken 

De voorzitter: Dan ben ik bij de bespreekpunten. Dat is overzichtelijk. Ik ga een plaatsvervangend 

commissielid voor Water Natuurlijk toelaten. Dus de heer Visser, als hij naar voren komt, gaan wij dat 

doen. Als u ook weer even in de benen gaat, met zijn allen.  

B.00.a Besluit tot toelating plaatsvervangend commissielid Water Natuurlijk 

De voorzitter: Nou, u kent het. U legt de belofte af. Ik lees hem even voor. U kent de tekst allemaal wel. Ik 

verklaar dat ik om tot plaatsvervangend lid van een commissie te worden benoemd rechtstreeks noch 

middellijk onder welke naam of welk voorwendsel ook, aan iemand enige gift of gunst heb gedaan of 

beloofd. Ik verklaar en beloof dat ik om iets als plaatsvervangend lid van een commissie te doen of te laten 

rechtstreeks noch middellijk van iemand enig geschenk of enige belofte heb aangenomen of zal aannemen. 

Ik beloof dat ik getrouw zal zijn aan de Grondwet, dat ik de wetten zal nakomen, dat ik mijn plichten als 

plaatsvervangend lid van een commissie naar eer en geweten zal vervullen. En u zegt mij na: Dat verklaar 

en beloof ik.  

De heer Visser: Dat verklaar en beloof ik. 

De voorzitter: Dan bent u toegelaten en veel plezier. Dan krijgt u de bloemen erbij. Veel succes. Foto 

moest nog worden… O de foto. Ik ga nog even naar voren. Ik kom nog even naar voren.  

Hamerstukken 
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H.01 Actualiseren Verordening beleids- en verantwoordingsfunctie Hoogheemraadschap van Delfland 2017 

H.02 Wijziging Gr Het Waterschapshuis n.a.v. Hertoetreding waterschap Hunze en Aa's 

H.03 Herziening peilbesluiten Plaspoel-, Schaapswei- en Hoekpolder (gemeente Rijswijk), Oud- en Nieuw- 

Wateringsveldschepolder (gemeente Westland en Den Haag) en Noordpolder (gemeente Rijswijk en Den 

Haag) 

H.04 Ophogen uitvoeringskrediet voor NVO Boomafwatering en Stuw Ackerdijkse plassen 

De voorzitter: Dan ga ik door naar de hamerstukken. En ben ik bij H.04. Er zijn twee fracties die een 

opmerking willen maken over H.04. Dat klopt. 

De heer van Adrichem: Voorzitter, dank u wel. Wij gaan hier niet voor liggen, maar willen toch wel een 

beroep op de organisatie doen om te kijken of men voortaan vooraf niet tot iets van een contractueel 

contact kunnen komen met mensen die dus belangen hebben op de plaatsen waar we zo’n 

natuurvriendelijke oever willen aanleggen. Dat is mijn opmerking, want het is toch wel heel jammer dat we 

daar achteraf nog weer eens zo’n enorm bedrag voor ter beschikking moeten stellen. Dat is onze 

opmerking en ik hoop dat dat in het vervolg nog beter voorbereid wordt dan men al doet.  

De voorzitter: Ik ga door naar de heer J Van den Berg.  

De heer Van den Berg: …maar draagt de portefeuillehouder wel op, zeg maar, om deze hele zaak in 2017 af 

te ronden? Loopt al heel lang en we willen nu graag zien dat dat ook tot een akkoord komt met de mensen 

die daar rondom mee te maken hebben. Als dat in 2017 allemaal niet lukt, dan willen wij opnieuw als 

fractie daarover gerapporteerd worden.  

De voorzitter: Dank u wel. Dan is dat het hamerstuk H.04. Er waren geen andere opmerkingen over de 

hamerstukken. Die zijn daarmee vastgesteld. 

H.05 Aanvraag investeringsplan en krediet verleggen afvalwatertransportleiding Maassluis bij bouw 

Blankenburgtunnel (gemeente Vlaardingen) 

H.06 Aanvraag investeringsplan en krediet verleggen afvalwatertransportleiding door Dijkpolder Maassluis 

H.12 Vaststelling investeringsplan en aanvraag uitvoeringskrediet voor de aanleg van een duiker 

Stadhouderslaan te Schiedam 

S.     Rondvraag en Sluiting. 

De voorzitter: Dan rest mij niks dan nog een opmerking te maken. Ik heb na afloop nog even alle 

fractievoorzitters bij elkaar voor het geval er een fractievoorzitter niet is. Dat is bij de VVD of er een ander 

even aanwezig kan zijn? Ja? Dus dat gezegd hebbende, sluit ik de vergadering en die bijeenkomst voor de 

fractievoorzitters is op B012, geloof ik. Dus de 2.12, hè. Twee, tweede verdieping. Koffie nog niet eens op.  
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